



## Приветствие участникам 32-й Международной выставки «Мебель-2021»

## Welcome Message to the participants of the 32nd International Exhibition Mebel 2021

От имени Торгово-промышленной палаты Российской Федерации приветствую участников, гостей и организаторов 32-й Международной выставки «Мебель, фурнитура и обивочные материалы» – «Мебель-2021». Мебельное производство – высокотехнологичный процесс, требующий особых условий функционирования: от наличия серьезных инвестиций и передового оборудования до складской инфраструктуры и сбытовых сетей.

Выставка «Мебель» не только представляет лучшие образцы отечественного мебельного рынка, но и стимулирует производство высококачественной мебели в различных ценовых диапазонах, оказывает влияние на развитие промышленности и торговли в целом.

Уверен, что проведение выставки «Мебель-2021» послужит дальнейшему увеличению объемов производства российской мебельной продукции, а участникам выставки поможет привлечь новых партнеров, потенциальных покупателей, заказчиков, заключить выгодные контракты.

Желаю успешной работы, здоровья и благополучия!

Президент  
Торгово-промышленной палаты  
Российской Федерации  
**С.Н. Катырин**

On behalf of the Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation, I would like to welcome the exhibitors, visitors and organisers of the 32nd edition of the Mebel 2021 International Exhibition for Furniture, Fittings and Upholstery.

Furniture production is a high-tech process requiring special conditions of functioning: from availability of serious investments and advanced equipment to warehouse infrastructure and distribution networks.

The Mebel exhibition not only presents the best examples of the domestic furniture market, but also stimulates the production of high-quality furniture in various price ranges, and has an impact on the development of the industry and trade as a whole.

I am positive that the Mebel 2021 exhibition will help to further increase the volume of production of the Russian furniture products, and that the exhibitors will help to attract new partners, potential buyers and customers, and sign profitable contracts.

Let me wish you successful work, health and well-being!

**Sergey Katyrin**  
President  
Russian Chamber  
of Commerce and Industry